
Protokół Nr 1/2014
z obrad 1inauguracyjnej sesji Rady Gminy Rokietnica
VII kadencji odbytej w dniu 27 listopada 2014 roku.

Obrady I sesji Rady Gminy Rokietnica zwołane przez Komisarza Wyborczego
rozpoczęły się o godz. 9.
Otworzył je i prowadził radny senior Pan Jan Karuś.
Po powitaniu radnych i gości uczestniczących w obradach sesji przewodniczący
obrad złożył gratulacje z tytułu uzyskania mandatów radnym i Pani Wójt na
nową VII kadencję Rady.

Porządek obrad sesji ustalony przez Komisarza Wyborczego przedstawiał się
następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze.
3. Złożenie ślubowania przez radnych.
4. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.
5. Stwierdzenie prawomocności obrad.
6. Wybór Przewodniczącego Rady.
7. Zamknięcie obrad sesji.

Ad.2
Informację o przebiegu i wynikach głosowania do Rady Gminy i na Wójta Gminy
Rokietnica w wyborach zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 roku
przedstawiła Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Elżbieta Dejnaka
(informacja w załączeniu).
Następnie Przewodnicząca GKW wręczyła Panom radnym i Pani Wójt
zaświadczenia o wyborze.

Ad. 3
Zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem
do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie.
Po odczytaniu roty ślubowania przez Przewodniczącego Obrad, która brzmiała
następująco:
n Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców",



najmłodszy wiekiem radny Wiesław Koniuszy odczytywał kolejno imiona i
nazwiska radnych, którzy wstając wypowiadali słowo "ślubuję, tak mi dopomóż
Bóg".

Ad. 4
Kolejny punkt porządku obrad to złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.
Zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym który mówi, że
objęcie obowiązków Wójta następuje z chwilą złożenia ślubowania wobec Rady
Gminy.
Stosując się do w/w przepisu prawa Pani Bożena Gmyrek Wójt Gminy
Rokietnica złożyła ślubowanie następującej treści:
"Obejmując urząd Wójta Gminy Rokietnica, uroczyście ślubuję, że dochowam
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Rokietnica".
Rotę ślubowania Wójt Gminy zakończyła słowami "Tak mi dopomóż Bóg".

Ad. 5
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
Ślubowanie złożyło 15 radnych, wobec powyższego, Przewodniczący Obrad
stwierdził, iż obrady sesji są prawomocne.

Ad.6
Wybór Przewodniczącego Rady przebiegał w następujący sposób:
Na wstępie Przewodniczący Obrad przypomniał iż w myśl art. 19 ust. 1 ustawy o
samorządzie gminnym Rada Gminy wybiera ze swego grona Przewodniczącego
Rady bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.
Następnie Przewodniczący Obrad przedstawił zasady wyboru
Przewodniczącego Rady, a mianowicie: II W celu dokonania wyboru
Przewodniczącego Rady, radni otrzymają karty do głosowania opatrzone
pieczęcią Rady Gminy z wypisanymi nazwiskami kandydatów na·
przewodniczącego Rady.
Wybór będzie polegał na postawieniu znaku "X" w kratce po prawej stronie
obok nazwiska kandydata, któremu radny oddaje swój głos.
Za głos nieważny uważany będzie ten, który zawierał będzie więcej niż jeden
znak X w kratkach po prawej stronie, lub nie będzie znaku X w żadnej kratce".
W celu przeprowadzenia głosowania została wybrana jednogłośnie ze składu
Rady 3 osobowa komisja skrutacyjna w składzie:
1. Kazimierz Wojtowicz - Przewodniczący
2. Kazimierz Bała - Członek



3. Wiesław Koniuszy - Członek
Na Przewodniczącego Rady zostali zgłoszeni następujący kandydaci:
Jerzy Kondrat zgłoszony przez radnego Władysława Strzelca,
Edward Jakubas zgłoszony przez radnego Władysława Niemczyckiego.
Obydwaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Obrad zwrócił się do kandydatów na Przewodniczącego Rady z
pytaniem: w jaki sposób chcą sprawować swój urząd, a pytanie skierowane w
szczególności do radnego Edwarda Jakubasa dotyczyło przedstawienia
informacji nt. kontaktu z wyborcami, oraz jak będzie przekazywana informacja
z prac Rady do wyborców.
Jak stwierdził Przewodniczący Obrad marzy mu się dobre prowadzenie gminy i
dobra informacja w teren, aby przez kolejne 4 lata gmina była dobrze
kierowana ,a nie opisywana z jak najgorszej strony w internecie.

-r-. Jako pierwszy odpowiadał radny Edward Jakubas, który na wstępie sprostował
wypowiedź Przewodniczącego Obrad w kwestii kierowania gminą.
Mówca stwierdził, że kierowanie gminą należy do Wójta Gminy, natomiast
Przewodniczący Rady kieruje pracami Rady Gminy, oraz komisji Rady w sensie
realizacji ich planów pracy, ponieważ jak stwierdził radny Jakubas komisje
zajmowały się niejednokrotnie tematami, które ich nie dotyczyły.
Jeżeli zaś chodzi o informację jaka płynęła do tej pory do społeczeństwa ze
strony internetowej, była ona wręcz karygodna, często zmyślona, nie y

odpowiadająca rzeczywistości. Natomiast nie było jasnego i czytelnego
przekazu ze strony gminy, który mógłby tym niedorzecznościom zaprzeczyć.
Radny Edward Jakubas stwierdził również, że gdyby został wybrany na
stanowisko Przewodniczącego Rady będzie utrzymywał stały kontakt z
wyborcami w całej gminie, będzie uczestniczył we wszystkich zebraniach
wiejskich, każdy radny traktowany będzie jednakowo. Społeczeństwo zaufało
nam wszystkim i tego zaufania będzie również oczekiwać od nas, powiedział
dalej mówca. Nie będę obiecywał złotych gór, nie mniej jednak będę się starał,
aby budżet gminy był zasilany środkami zewnątrz, jestem człowiekiem
czasowym, pomogę pracownikom przy sporządzaniu wniosków Ci

dofinansowanie różnorakich zadań ze środków unijnych, jednym słowem mogę
być na każde zawołanie, a że jestem bliskim sąsiadem urzędu gminy nie będzie
z tym większych trudności powiedział kończąc swoje wystąpienie kandydat na
Przewodniczącego Rady Gminy radny Edward Jakubas.
Drugi z kandydatów na Przewodniczącego radny Jerzy Kondrat stwierdził, że
zgadza się w wielu kwestiach ze swoim przedmówcą. Jako Przewodniczący Rady
minionej kadencji nigdy nie działałem przeciw gminie, natomiast starałem się
łączyć, spajać wszystkie sprawy jakimi zajmowała się Rada przez minione cztery
lata. Moja współpraca z Wójtem i z komisjami Rady układała się bardzo dobrze.
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Pracowaliśmy razem dla wspólnego dobra. Jeśli chodzi o wpisy na stronie
internetowej, to opcja która przegrała wybory cztery lata temu nigdy się z tym
nie pogodziła, stąd są takie efekty, powiedział kończąc swoje wystąpienie radny
Jerzy Kondrat.
Przewodniczący Obrad radny Jan Karuś stwierdził, że cyt. "jako Radajesteśmy w
nowej rzeczywistości, dlatego chciałbym aby rola Przewodniczącego nie
ograniczała się jedynie do witania i żegnania radnych podczas sesji,
Przewodniczący powinien być człowiekiem dyspozycyjny by w każdej chwili
móc znaleźć się na swoim stanowisku, gdyż środki finansowe będą blisko, bo u
Marszałka Województwa, tylko trzeba będzie po nie umiejętnie sięgać".
Radny Jerzy Kondrat stwierdził, że w minionej kadencji były czynione starania o
pozyskiwanie środków z zewnątrz często z dobrym skutkiem, były też i
niepowodzenia w tym zakresie np. czynione były starania w kopalnictwie o
środki finansowe na remont drogi do kopalni wTuligłowach - ostatni odcinek,
które się nie powiodły, mimo spotkań odbytych w Sanoku i omówionych tutaj
na miejscu w gminie.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że koniecznością będzie stworzenie
programu, według którego będzie można pracować, zdaniem mówcy złoty
deszcz nie spadnie od razu, na to potrzeba solidnej pracy i czasu.
Radny Jan Karuś - społeczeństwo naszej gminy do tej pory nie było w ogóle
informowane o poczynaniach gminy. Była możliwość wydania gazetki gminnej
np. raz na kwartał, nie było zebrań wiejskich, a przecież rzetelna informacja
powinna iść w teren stwierdził dalej radny.
Radny Wiesław Koniuszy - mówimy o minionej kadencji, gdzie pisanie w
internecie uderzało w naszą godność, dlatego teraz nie należy gdybać tylko
wziąć się do pracy.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła czynności wyborcze, a Przewodniczący
Komisji radny Kazimierz Wojtowicz przedstawił protokół z przeprowadzonych
wyborów z którego wynika, że Przewodniczącym Rady Gminy wybrany został
radny Jerzy Kondrat.
Protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu.
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy
przedstawiła Pani Marta Kowalska.
Uchwała w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy
Rokietnica została podjęta jednogłośnie.
Nowo wybrany Przewodniczący Rady podziękował za wybór i zaufanie do jego
osoby. Zapewnił jednocześnie, że zrobi wszystko, aby Rada pracowała spójnie i
bez zakłóceń, zapewnić to może dobra współpraca podczas posiedzeń komisji.
Będziemy pracować dla wspólnego dobra wszystkich mieszkańców gminy, tak



aby ten przysłowiowy bochen chleba jakim jest budżet gminy był dzielony tak,
by starczyło dla każdego stwierdził na zakończenie Przewodniczący Rady.

Ad. 7
Radny Jan Karuś poruszył temat dotyczący zmiany orła na krzyżu pomnika
pomordowanych mieszkańców Rokietnicy, który znajduje na cmentarzu w
Rokietnicy. Pan radny zauważył i jak stwierdził nie tylko on, że orzeł jest bardzo
zniszczony i nie ma korony, dlatego prosi o zmianę tego stanu rzeczy.

W związku ze zrealizowaniem wszystkich punktów porządku obrad
Przewodniczący Rady o godz. 10 zamknął obrady I inauguracyjnej sesji Rady
Gminy Rokietnica VII kadencji.

Protokołowała
Marta Kowalska
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